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Zápisnica 

 zo 7. plánovaného verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva v Matúškove,  
konaného dňa 13. marca 2024 

 
Prítomní:  

- starostka  obce – Ing. Marta Mészárosová 
- kontrolórka  Obce Matúškovo – Mgr. Mária Tomovičová  
- poslanci obecného zastupiteľstva ( viď. prezenčná listina – príloha č. 1) 
- občania obce ( viď. prezenčná listina – príloha č. 2) 

                  
Plánované verejné zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostky obce zo dňa 01. 03. 

2024 a konalo sa na Obecnom úrade v Matúškove. Prílohu tejto zápisnice tvoria všetky 
materiály predložené na tomto zasadnutí.  
 
K bodu č. 1 – Otvorenie 
 
          Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Matúškove zahájila p. starostka. Privítala 
poslancov  a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo na svojom 7. plánovanom zasadnutí je 
uznášaniaschopné. Zasadnutia sa  zúčastnilo 8 poslancov, 1 poslanec (PhDr. L.Bukovszky) 
ospravedlnene chýbal, je PN. 

P. starostka privítala  aj občanov obce.  
 

K bodu č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
          Za zapisovateľku p. starostka určila p. Evu Szabó pracovníčku obecného úradu  a za 
overovateľov zápisnice  navrhla:  
p. Ing. Petra Kovácsa a p. Ing. arch. Ildikó Szőcsovú. Za uvedený návrh   hlasovalo  8  
poslancov ( Mgr.A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto 
sa nezdržal hlasovania. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 3 – Schválenie programu zasadnutia obecného  zastupiteľstva 
 

        P. starostka predložila návrh programu rokovania ktorý bol súčasťou   pozvánky a 
požiadala poslancov o pripomienky k programu rokovania. Poslanci nemali námietky tak dala 
hlasovať . Za bolo 8  poslancov, (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, 
Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti 
a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci program zasadnutia jednohlasne schválili. 

 
Program : 
 
1.Otvorenie  
2.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4.Voľba návrhovej komisie        
5.Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
6.Interpelácia poslancov 
7.Plnenie rozpočtu obce k 31.12.2023    
8.Návrh Zmluvy o dielo v zmysle výsledku verejného obstarávania – oprava povrchov po 
   rekonštrukcii elektroinštalácie v objekte MŠ  a výmena otvorov a výplní 
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9.Schválenie Dodatku č. l  k Zmluve o nájme parc. č. 2398/7, pod telekomunikačným stožiarom 
   Orange Slovensko, a.s.         
10.Dodatok k  VZN Obce Matúškovo o miestnom poplatku za komunálny odpad a poplatku 
     za drobný stavebný odpad na rok 2024       
11.Schválenie VZN Obce Matúškovo o určení miesta a času zápisu dieťaťa do 1. ročníka ZŠ 
     J. Matúšku 
12.Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023             
13.Správa hlavnej kontrolórky o prevode obecného majetku v podmienkach Obce Matúškovo          
14.Rôzne  
15.Návrh na uznesenie  
16.Záver  
  

P starostka navrhla zmenu na doplnenie programu, že v bode č. 14 Rôzne budú 
prerokované :  

 
- žiadosť p. Bc. Priadkovej o výmenu pozemkov ( OcÚ č. 395/2023) 
- žiadosť Gy. Bosáka o povolenie prístupu k plánovanej stavbe RD (OcÚ č. 126/2024) 
- žiadosť Gy. Bosáka o riešenie vzťahu k časti pozemku na zriadenie prípojok ( OcÚ č 

127/2024) 
- žiadosť A. Kovácsa o kúpu pozemku vo vlastníctve obce ( OcÚ č.117/2024) 
- žiadosť Orange Slovensko, a.s. o možnosť nájmu ďalšej výmery pozemku.  
 
Doplnený program bol schválený jednohlasne (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. 

I.Molnár, Ing. D. Mézes, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. 
Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 

 
  

K bodu č. 4 – Voľba návrhovej komisie  
 
           P. starostka navrhla, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení: 
Ing. Ivan Molnár-predseda 
Ing. Roman Kubovics 
Ing. Dávid Mézes 
 

Uvedený návrh bol schválený jednohlasne (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. 
I.Molnár, Ing. D. Mézes, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. 
Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 
 
 
K bodu č. 5 – Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ  
 
          P. starostka vyzvala p. Ing. I. Molnára aby prečítal kontrolu plnenia. Po odznení 
sa opýtala poslancov či má niekto pripomienku. Nikto sa nehlásil, poslanci správu o kontrole 
plnenia uznesení z predchádzajúcich  zasadnutí  OZ vzali na vedomie.  
 
          P. starostka reagovala na Uznesenie č. 74/2023 v ktorom OZ schválilo návrh na zriadenie 
bankomatu v obci s pripomienkou: „Banka  predloží návrh na umiestnenie bankomatu, 
projekt (výkres) stavebnotechnického riešenia, technickú správu, návrh prevádzkového 
poriadku, ako aj návrh nájomnej zmluvy. Obecné zastupiteľstvo uprednostňuje vytvoriť 
pre potreby banky samostatný funkčný celok so samostatným vchodom do oddeleného 
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priestoru. Následne komisia výstavby obecného zastupiteľstva za účasti zástupcu starostu 
a odbornej referentky stavebného úradu návrh prehodnotí a podá stanovisko-
doporučenie na rokovanie.  
 

Nakoľko komunikovať a jednať s bankou bol poverený p. Ing. D. Mézes, a starostkou 
vyzvaná na odoslanie uznesenia zodpovednému referentovi banke, prosila p. poslanca aby sa 
vyjadril a informoval OZ. 
 
          P.Ing. D. Mézes uviedol, že  s bankou rokoval telefonicky aj elektronicky, informoval 
ich  s uznesením aj s pripomienkou.  Vyjadrili sa , že najprv ich zodpovedný pracovník  sa 
stretne s p. starostkou aby vydiskutovali záležitosti okolo zriadenia bankomatu, a zároveň si 
prezrie priestory určené pre bankomat. Ďalej p. poslanec sa vyjadril, že náklady  na stavebné 
úpravy deklarované bankou   sa mu zdajú nereálne, vysoké. Opýtal sa prítomných či by obec 
nemohla zabezpečiť firmu, alebo niekoho z obce kto by prerábku urobil za nižšie náklady.  
 

P. starostka sa vyjadrila, že pravdepodobne banka nepochopila „zámer“ obce 
a povedala, že doručí  banke oficiálne výpis z uznesenia č. 74/2023 v ktorom je jasne napísané,  
čo od nich očakávame.  

  
 
K bodu č. 6 – Interpelácia poslancov 
 

P. starostka otvorila  ďalší bod rokovania, interpeláciu poslancov a zároveň požiadala 
poslancov, aby sa prihlásili:  

 
Do rozpravy sa prihlásili:  

 
- P. J. Pék sa vyjadril, že podľa žiadosti viacerých občanov bude treba označiť jednosmernú 
dopravu aj zo smeru zberného dvoru, nakoľko tam nie je dopravné označenie. 
 
- P. Ing. D. Mézes pripomenul, že na Slepú ulicu bude treba dať zrkadlo, vychádzanie z ulice 
je veľmi nebezpečné. Ďalej pripomenul, že sa teší z opravy cesty, respektíve, že sa cesta pri 
hostinci Šport je už zbrúsená. 
 
- P. Ing. R. Kubovics sa opýtal, že pri súp.číslom 621 je obrovská diera, a čo plánujeme stým 
urobiť. 
 
-P. starostka sa vyjadrila, že tam bola havária na vodovode a vodári museli vykopať  tú veľkú 
jamu aby sa dostali k vodovodu.  Porucha sa odstránila, momentálne musíme počkať aby  
vykopaná zemina usadla, a potom dieru - cestu opravíme. 
 

Iné otázky a námietky neboli, tak p. starostka ukončila tento bod rokovania. 
 

     
K bodu č. 7 –  Plnenie rozpočtu obce k 31. 12. 2023  

 
P. starostka otvorila ďalší bod rokovania a konštatovala, že materiál poslanci dostali 

písomne v dostatočnom časovom predstihu. Pred otvorením diskusie k tomuto bodu požiadala 
p. Ing. I. Molnára aby  sa vyjadril k plneniu rozpočtu  obce k 31.12.2023.  
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P. Ing.I.Molnár sa vyjadril, že poslanci OZ spolu pozvánkou obdržali podrobne 
vypracovanú správu o plnení rozpočtu. Príjmy sú splnené na 104,67% a výdavky na 87,65%. 
Na daniach zostal nedoplatok, ale už je  vyrovnaný. Písomná správa tvorí súčasť zápisnice nemá 
čo dodať, vyzval poslancov či majú nijaké otázky. Nikto sa nehlásil, tak p. starostka dala 
hlasovať.  Hlasovalo 8  poslancov jednohlasne (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, 
Ing. D. Mézes, Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács), nikto 
nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 

 
 
K bodu č. 8 – Návrh zmluvy o dielo v zmysle výsledku verejného obstarávania – oprava 
povrchov po rekonštrukcii elektroinštalácie v objekte MŠ a výmena otvorov a výplní 
 

P. starostka informovala OZ s návrhom zmluvy o dielo ktorého predmetom je 
vykonanie stavebných prác na MŠ v ktorom zhotoviteľ FIN.M.O.S., a.s. sa zaväzuje, že dielo 
vykoná: 
- za podmienok stanovených v zmluve 
- v rozsahu podľa položkového rozpočtu stavby, ktorý je Prílohou č. 1 tejto zmluvy. 
Ďalej zhotoviteľ sa zaväzuje vyhotoviť dielo vo vlastnom mene a na vlastnú zodpovednosť, 
a objednávateľ Obec Matúškovo sa zaväzuje dielo po zhotovení a odstránení všetkých závad 
a nedorobkov prevziať a zaplatiť zhotoviteľovi dohodnutú cenu diela.  P. starostka dodala, že 
elektroinštalačné rekonštrukčné práce sú v priestoroch  kuchyne  dokončené,  a pokračujú sa  
podľa harmonogramu.  
Vyzvala poslancov aby sa vyjadrili k návrhu zmluvy o dielo predmetom ktorého sú stavebné 
práce na objekte MŠ a ZŠ. Jedná sa o výmenu výplní otvorov v celej budove a stavebné práce 
po realizácii elektroinštalácie. Na tieto práce bolo uskutočnené verejné obstarávanie zákazky 
cez EVO. Po výzve bola určená podmienky financovania, a to z vlastných zdrojov 
obstarávateľa s platbami v rovnomerných mesačných splátkach počas doby 84 mesiacov po 
uskutočnení prác. Úspešným uchádzačom bola a.s. FIN.M.O.S s ponúknutou cenou s DPH 
214 872,00 eur.  
 

- P. Mgr. T. Mészáros  chcel vedieť aký je termín dokončenia opravy. 
 

- P. starostka sa vyjadrila, že stavebné práce budú realizované vo viacerých etapách a to 
tak, aby bol zabezpečený riadny chod MŠ. Termín dokončenia je mesiac jún 2024. 
 

- P. Ing. D. Mézes sa informoval, že koľkí sa prihlásili do výberového konania.  
 

- P. starostka predložila dokumentáciu o VO z ktorého je zrejmé, že spolu boli 3 
 

 uchádzači, 1 uchádzač od ponuky odstúpil. 
 

- P. Ing. R. Kubovics dotazoval na položku  práce a dodávky PSV v pavilóne F, chodba 
kde už okná boli vymenené. Nie je to tlačová chyba? 
 

- P. starostka sa vyjadrila, že záležitosť preverí. 
 
OZ už nemalo námietky, p. starostka dala hlasovať za schválenie návrhu zmluvy o dielo 

( viď prílohu k tej. Zápisnici) . Poslanci hlasovali nasledovne: 7 poslancov za  (Mgr. A. Himpán 
Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. P. Kovács, 
Mgr.T.Mészáros), nikto nebol proti a 1 poslanec sa zdržal hlasovania (Ing. R. Kubovics). 
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K bodu č. 9 – Schválenie  Dodatku č. 1 k zmluve o nájme parc.č. 2398/7, pod 
telekomunikačným stožiarom  Orange Slovensko, a.s. 
 

P. starostka informovala OZ o návrhu dodatku č. 1 k zmluve o nájme č.C1-1283-BR 
medzi obcou a spoločnosťou Orange Slovensko a.s., zmysle ktorého sa uzatvára nájomný vzťah 
na dobu určitú, 30.04.2028, 4 roky. Výška nájomného 2500,-€ bez DPH za  kalendárny rok. 
Jedná sa o prevádzkovanie elektronickej komunikačnej siete.   

Poslanci nemali námietky tak p. starostka dala hlasovať za dodatok č.1 a poslanci OZ 
jednohlasne schválili. Nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Dodatok č. 1 bol 
schválený. (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács, Mgr.T.Mészáros) 
 
 
K bodu č. 10 – Dodatok k  VZN Obce Matúškovo o miestnom poplatku za komunálny 
odpad a poplatku za drobný stavebný odpad na rok 2024 
 

P. starostka informovala OZ, že treba prijať dodatok k VZN o miestnom poplatku za 
komunálny odpad a poplatku za drobný stavebný odpad, nakoľko teraz platnom VZN nie je 
uvedená, že Obec Matúškovo neposkytuje elektronické služby podľa §98b zák.č. 582/2004 Z.z. 
a nezasiela oznámenia podľa § 98b ods.3 a 4 zák. č. 582/2004 Z.z. a zároveň § 10 záverečné 
ustanovenia sa prečísluje na § 11. Ostatné § VZN č.5/2023 o miestnom poplatku za komunálny 
odpad a poplatku za drobný stavebný odpad zostávajú nezmenené. 

Poslanci nemali námietky tak p. starostka dala hlasovať za dodatok a poslanci OZ 
jednohlasne schválili nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Dodatok k VZN bol 
schválený. (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács, Mgr.T.Mészáros) 
 
 
K bodu č. 11 –  Schválenie VZN Obce Matúškovo o určení miesta a času zápisu dieťaťa 
do 1. ročníka ZŠ J.Matúšku 
 

P. starostka informovala OZ, že treba prijať VZN v ktorom je určené miesto a čas zápisu 
dieťaťa do 1. ročníka základnej školy J. Matúšku v Matúškove, v zriaďovateľskej pôsobnosti 
obce Matúškovo na školský rok 2024/2025.  Obec určila miesto na zápis: budovu ZŠ J. Matúšku 
a čas zápisu 03. apríla 2024 od 13.00 do 16.00 hodiny.  

Poslanci nemali námietky tak p. starostka dala hlasovať za VZN a poslanci OZ 
jednohlasne schválili nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Dodatok k VZN bol 
schválený. (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács, Mgr.T.Mészáros) 
 

 
K bodu č. 12  –  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023 
 

P. starostka udelila slovo hlavnej kontrolórke obce Matúškovo, Mgr. Márii 
Tomovičovej, aby predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 2023.   

P. kontrolórka predniesla správu o kontrolnej činnosti, ktorá  je prílohou   tejto zápisnice.   
Po podaní správy p. starostka otvorila diskusiu k tomuto bodu. Z poslancov nikto nemal 

pripomienky, poslanci OZ zobrali správu hlavnej kontrolórky obce  o kontrolnej činnosti za rok 
2023 na vedomie.  
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K bodu č. 13   –  Správa hlavnej kontrolórky o prevode obecného majetku v podmienkach 
Obce Matúškovo 
 

P. starostka znova udelila slovo hlavnej kontrolórke obce Matúškovo, Mgr. Márii 
Tomovičovej, aby predniesla správu o prevode obecného majetku v podmienkach Obce 
Matúškovo.  P. kontrolórka predniesla správu ktorá  je prílohou   tejto zápisnice. Správa  bola 
zverejnená na webovom sídle obce a aj na úradnej  tabuli obce.  

Po podaní správy p. starostka otvorila diskusiu k tomuto bodu. Z poslancov nikto nemal 
pripomienky, poslanci OZ zobrali správu hlavnej kontrolórky obce   na vedomie.  

 
 
K bodu č. 14  –  Rôzne 
 
            - žiadosť p. Bc. Priadkovej o výmenu pozemkov ( OcÚ č. 395/2023 ) 
 

P. starostka pripomenula OZ, že je tu žiadosť p. Bc. Priadkovej zo dňa 25. 10. 2023 o 
výmenu pozemkov parc. č. E 664/201,E  605/143  (vodná plocha a orná pôda, LV 5978) za 
pozemok parc. č. C 6110 vo vlastníctve obce (orná pôda). Žiadateľke bolo listom v 7. 12. 2023 
oznámene, že jej podanie bude zaradené do programu prvého zasadnutia OZ v r. 2024 z dôvodu, 
že obec plánovala  zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce. Ďalej pripomenula, že 
u menovanej obecný úrad eviduje  nedoplatky  na daniach. P. starostka navrhla prerokovanie 
žiadosti odročiť. Poslanci nemali pripomienky, p. starostka dala hlasovať. OZ návrh 
jednohlasne schválilo (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács, Mgr.T.Mészáros) 
 

- žiadosť občana Györgya Bosáka o povolenie prístupu k plánovanej stavbe RD 
(OcÚ č. 126/2024) 

 
P. starostka informovala OZ, že žiadatelia plánujú výstavbu rodinného domu na parc. č. 

2506/1 ich vlastníctve. Toho času je stav taký že počas výstavby budú využívať pozemky 
svojich rodičov s priamym prístupom z Hlavnej ulice. Uvažuje sa s predlžením obecnej 
miestnej komunikácie v lokalite nájomných bytov a to parc. č.2504/3 k prepojeniu, resp. 
vybudovaniu prístupu mienia využiť obecný pozemok parc. č.2504/2, rozlohe cca. 30m2. 
Uvedeného dôvodu žiada obec o kladné stanovisko k zámeru a aby táto záležitosť bola zmluvne 
zakotvená. Vyjadrila sa že v prípade súhlasu zastupiteľstva by mohla byť cesta pokračovaná 
z betónu investorom by bol samozrejme žiadateľ György Bosák a práce by boli realizované na 
vlastné náklady. Obec by zapožičala pozemok bezplatne na obdobie výstavby. Po vybudovaní 
pokračovania cesty táto by bola odovzdaná Obci za 1,-€ 

 
- P. Ing. D. Mézes sa opýtal, či by nebolo dobré zriadiť popri novovybudovanej časti 

cesty ďalšie parkoviská k nájomným bytom. 
 
- Ozvala sa p. Ing.arch. I. Szőcsová ktorá sa vyjadrila, že pokiaľ miestne pomery 

umožňujú môžeme pouvažovať o vytvorení cca. 4 parkovísk. Do pripravovanej zmluvy je 
potrebné zahrnúť tento zámer. Uvažovanom priestore stromy (starú výsadbu) bude treba 
vyrúbať, k náhradnej výsadbe zaviazať investora RD, p. Bosáka. Čo sa týka počtu parkovísk 
spôsobu ich vybudovania a finančné zabezpečenie výstavby bude treba dohodnúť so 
žiadateľmi, Gy. Bosák a A. Szomolaiová. 

P. starostka dala hlasovať za predbežný súhlas OZ ku kladnému vybaveniu žiadosti p. 
Bosáka s tým, že po konzultácií s právnym zástupcom sa pripraví zmluva o výpožičke, resp. 
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o zriadení vecného bremena sa  pripraví návrh zmluvy.   
Poslanci nemali pripomienky, p. starostka dala hlasovať. OZ návrh jednohlasne 

schválilo (Mgr. A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, 
Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács, Mgr.T.Mészáros) 
 
 

- žiadosť občana Györgya Bosáka o riešenie  vzťahu k časti pozemku na zriadenie  
prípojok  ( OcÚ č. 127/2024) 

 
P. starostka pokračovala, a informovala o ďalšej žiadosti p. Bosáka, v ktorom 

menovaný žiada o riešenie vzťahu časti pozemku parc.č.2504/3, 2504/2 na zriadenie prípojky 
plynu a elektro. Jedná sa o priestor pred nájomným bytom č. 963 z časti o verejnú zeleň a z časti 
o plochu parkoviska zo zámkovej dlažby.  Navrhla vyhovieť žiadosti. V spolupráci s právnym 
zástupcom vypracovať návrh zmluvy v zmysle doporučenia advokáta. V poprípade, že  bude 
zriadené vecné bremeno tak bezplatne.  Prípojky ku kolaudácii zamerať, priestory po uložení 
prípojok dať do pôvodného stavu-zapracovať do zmluvy dlhší časový úsek  pre prípad 
opätovnej úpravy spevnených plôch ako aj zelene.   

Poslanci nemali pripomienky, p. starostka dala hlasovať za predbežný súhlas na zriadení 
prípojok elektro a plyn za hore uvedených podmienok.  OZ návrh jednohlasne schválilo (Mgr. 
A. Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, 
Ing. P. Kovács, Mgr.T.Mészáros). 
 
 

- žiadosť Orange Slovensko, a.s. o možnosť nájmu ďalšej výmery pozemku 
 
P. starostka informovala OZ, že spoločnosť Orange Slovensko a.s. má záujem 

o prenájom ďalšej výmery pozemku pri telekomunikačnom stožiari za účelom umiestnenia 
fotovoltaických  panelov. Bolo konštatované, že k posúdeniu žiadosti a k rozhodovaniu v tejto 
veci je potrebné  aby a.s. predložila upresnený zámer, technický popis,  spôsob a miesto 
umiestnenia fotovoltaických panelov, návrh GP so zakreslením uvažovaného rozšírenia 
pozemku.  V súvislosti s predmetnou žiadosťou p. starostka sa vyjadrila, že OcÚ eviduje 
žiadosť p. A. Kovácsa o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce ktorý hraničí 
s nehnuteľnosťou v ich vlastníctve a taktiež uviedla, že má vedomosť o tom, že p. Š. Garai tiež 
má záujem o odkúpenie časti pozemku v tejto lokalite. P. Š. Garai  resp. vlastníčka novostavby 
bez súp. čísla na parcele 2390/2 t.č. komunikuje so správcom pozemku parc.č.883/2, so SVP 
š.p. o možnosť odkúpenia, alebo prenájmu pozemku susediaceho s novostavbou.    

 
- žiadosť Andreja Kovácsa o kúpu pozemku vo vlastníctve obce ( OcÚ č.117/2024) 
 
Ďalej p. starostka informovala OZ, že na obecný úrad bol doručení žiadosť p. Kovácsa 

ktorý má záujem odkúpiť od obce novovytvorenú parcelu  č. 2398/10 vo výmere 243m2. Táto 
parcela je pokračovanie záhrady v jeho vlastníctve. K riešeniu žiadosti p. Kovácsa je potrebné 
preskúmať   súvzťažnosti, zámery hore uvedených účastníkov a neposlednom rade prístup Obce 
k tejto problematike, preto navrhuje aj tieto žiadosti odročiť. S uvedenou skutočnosťou Obec 
oboznámi Orange Slovensko a.s. ďalší postup bude určený po vyjadrení spoločnosti Orange 
Slovensko, nakoľko Obec je so spoločnosťou v zmluvnom vzťahu. Poslanci nemali námietky 
voči návrhu p. starostky a hlasovali jednohlasne za, aby predmetné žiadosti: Orange Slovensko 
a.s. a žiadosť Andreja Kovácsa boli prerokované po zistení potrebných údajov. (Mgr. A. 
Himpán Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, 
Ing. P. Kovács, Mgr.T. Mészáros) 

 



8 
 

 

 
P. starostka vyzvala občanov prítomných na zasadnutí či majú nijaké otázky na 

zastupiteľstvo.  
O slovo sa hlásil p. E. Hončík, ktorý chcel vedieť do  akých výziev, resp. projektov sa 

zapojila obec. Aké infraštruktúry sa plánujú, napríklad oprava chodníkov. 
  
P. starostka odpovedala, že obec sleduje výzvy EÚ ako aj SR, neustále hľadá možnosti 

získania financií na realizáciu celoobecných aktivít a rozvojových plánov. Zároveň 
skonštatovala, že malé obce majú obmedzené možnosti a ťažko splniteľné, vo veľa prípadoch 
nesplniteľné podmienky stanovené vo vyhlásených výzvach. Naposledy bola MIRRI 
celoplošne zrušená výzva na získanie prostriedkov na modernizáciu ZŠ do ktorého sa obec 
prihlásila. Je rozpracovaný aj projekt na rekonštrukciu obliekarní OFK a podobné.  

 
P. starostka sa opýtala p. Ing. D. Mézesa ako pokračujú plány okolo volejbalového 

ihriska? 
P. Ing. D. Mézes sa vyjadril, že do konca mája plánujú volejbalové ihrisko dokončiť. 

Ide ešte o murárske práce, respekt. o zabetónovanie stĺpov. 
 
P. starostka sa opýtala, či už má zodpovedného pracovníka na betónovanie, ktorý presne 

vie kde a ako treba postaviť stĺpy, alebo opraviť obrubníky? 
 
P. Ing. D. Mézes sa vyjadril, že to nie je veľká veda, ide o štandardné volejbalové 

ihrisko.  
 
P. Mgr. T. Mészáros sa ozval, že keď ide o akúkoľvek stavbu na verejnom priestranstve 

musí byť vypracovaný projekt. Nie je možné betónovať, ani stĺpy ani obrubník  len tak. 
 
P. Ing. D. Mézes sa vyjadril, že na volejbalové ihrisko netreba obrubník, je to ohraničené 

kde je vlastne piesok. Chce vedieť či murára na spomínané betónovanie vyplatí Obec, alebo sa 
spraví dohoda. Plocha ihriska už bola geodetom zameraná. Ubezpečil OZ, že má všetko pod 
kontrolou.  

 
P. Mgr. T. Mészáros sa vyjadril, že treba zapísať do zápisnice, „ trvá na tom aby bol 

pripravený projekt ktorý zodpovedá normám“. 
 
P. Ing. D. Mézes sa vyjadril, že je to zbytočné, nakoľko ide o štandardné ihrisko.  
 
P. starostka navrhla mať  stavebný dozor, ktorý prevezme dielo. 
 
P. Ing. D. Mézes sa vyjadril, že zabezpečí stavebný dozor a za celý projekt berie  na 

seba plnú zodpovednosť.  
P. starostka vyzvala poslancov aby sa vyjadrili. Nikto už nemal otázku, alebo 

pripomienku tak dala hlasovať. Poslanci hlasovali nasledovne. 7 poslancov za (Mgr. A. Himpán 
Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. 
Kovács) a jeden poslanec (Mgr.T. Mészáros) nehlasoval. 
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K bodu č. 15  –  Návrh na uznesenie 
  
            P. Ing. I.Molnár, predseda návrhovej komisie predniesol návrh  uznesení z 7. zasadnutia 
plánovaného verejného zasadnutia  obecného zastupiteľstva. 
 

P. starostka dala hlasovať za celé znenie uznesenia, a poslanci OZ jednohlasne schválili  
nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Uznesenia boli schválené. (Mgr. A. Himpán 
Román, J. Pék, Ing. I.Molnár, Ing. D. Mézes, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. 
Kovács, Mgr.T.Mészáros) 
 
 
K bodu č. 16 - Záver  
 
     Po prijatí uznesení p. starostka poďakovala prítomným poslancom  za ich účasť a týmto bolo 
7. plánované verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončené. 
 
 
 
 
 
 
                                                            Overovatelia zápisnice: Ing. Peter Kovács................................... 
 
                                                                        Ing.arch. Ildikó Szőcsová ................................................ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: Eva Szabó 
Dňa 13. 03. 2024 v Matúškove 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


